

# Реферат на тему « История происхождения группы «Битлз»



Подготовил ученик 10 класса Султанов Рамин С.

There were 4 people in the group. In 1959 ,being untitled, the four won at the rock festival the right to record in a professional Studio. .There were two professional musicians .Paul Macartney, John Lennon from the English translation of the Beatles is a bug. In September 1962 they released their first single, on which were recorded "let Me love you" in August 1964 premiered first movie with the participation Beatles In 1965 Beatles toured with concerts in Europe, Northern Australia, in in Southeast Asia. With great difficulty, the guys made their way to the big stage, long and hard went to real glory .UPS and downs, success and failure. Everything was in the professional career of musicians. But despite everything they created their stage image, their unique, sometimes difficult to perceive music, were able to prove that they are the best in the new genre of rock music. They took the most prestigious awards in different categories.

В группе было 4 человек. В 1959 году ,будучи без названия ,четвёрка выиграла на рок-фестивале право на запись в профессиональной студии. .Профессиональными музыкантами были двое .Пол Макартни ,Джон Леннон С перевода с английского языка битлз - это жук. В сентябре 1962 года они выпустили свой первый сингл, на котором были записаны «Позволь мне любить тебя» В августе 1964 года состоялась премьера первого фильма с участием Битлз В 1965 году Битлз побывали с концертами в Европе, Северной Австралии, в Юго-Восточной Азии. С большим трудом ребята пробивались на большую сцену, долго и упорно шли к настоящей славе .Взлёты и падения, успех и неудачи.

Всё было в профессиональной карьере музыкантов. Но несмотря ни на что они создали свой сценический образ, свою неповторимую, иногда трудную для восприятия музыку, смогли доказать, что они лучшие в новом жанре рок-музыки. Они брали самые престижные награды в разных номинациях.

